

TERMS OF SERVICE

& RISK DISCLAIMER

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
contact@jeremyricc.de

Last updated: December 2025

1. PROVIDER

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
E-Mail: contact@jeremyricc.de

Platform operated via Whop Inc.

2. SCOPE

These Terms apply to all digital products and services ("Products") offered through this platform, including but not limited to:

- Trading software and Expert Advisors (EAs)
- Educational content and e-books
- Guides and tutorials
- Community and Discord access
- Performance data and analytics
- Future digital products and updates

3. DIGITAL CONTENT - IMMEDIATE DELIVERY

All Products are digital content delivered immediately upon purchase. By completing your purchase, you expressly:

- Request immediate delivery of digital content
- Agree that performance begins instantly after payment
- Acknowledge that digital products cannot be returned once accessed
- Waive any applicable right of withdrawal/cancellation

4. RIGHT OF WITHDRAWAL - EU/EEA/SWITZERLAND

In accordance with EU Consumer Rights Directive 2011/83/EU, Article 16(m) and the Digital Content Directive (EU) 2019/770:

The right of withdrawal does not apply to contracts for the supply of digital content not supplied on a tangible medium if performance has begun with the consumer's prior express consent and acknowledgment that the right of withdrawal is thereby lost.

For Austrian customers: According to Section 18(1)(11) FAGG.

For Swiss customers: Swiss law does not provide a statutory right of withdrawal for online purchases.

BY PURCHASING, YOU CONFIRM ALL CONDITIONS ARE MET.

5. US CUSTOMERS

US federal law does not require refunds for digital products purchased online. The FTC Cooling-Off Rule (16 CFR Section 429) does not apply to online sales. All sales are final.

6. MEMBERSHIP AND ACCESS

Access to Products is granted only during an active paid subscription. Upon cancellation or non-payment, access is immediately revoked without refund for the current billing period.

7. LICENSE

Products are licensed, not sold. You receive a personal, non-transferable, non-exclusive license to use the Products for your own purposes only during your active subscription.

PROHIBITED ACTIVITIES:

- Redistribution, resale, or sharing of any content
- Sharing login credentials or account access
- Reverse engineering or decompiling software
- Commercial sublicensing
- Copying or reproducing materials for third parties
- Screen recording or capturing content for redistribution

8. TERMINATION AND ACCESS REVOCATION

WE RESERVE THE RIGHT TO IMMEDIATELY TERMINATE YOUR ACCESS AND MEMBERSHIP WITHOUT REFUND FOR ANY OF THE FOLLOWING REASONS:

- Violation of these Terms of Service
- Sharing, redistributing, or reselling any content
- Attempting to poach, solicit, or recruit other members
- Advertising competing products or services
- Posting promotional content or spam
- Making defamatory, harmful, or legally questionable statements
- Harassment of staff or other members
- Any behavior deemed detrimental to the community
- Fraudulent activity or payment chargebacks

Termination is at our sole discretion and is final. No refund will be provided for terminated accounts.

9. DAMAGES AND REMEDIES

In addition to immediate termination and access revocation, violations may result in liability for damages:

SERIOUS VIOLATIONS (intentional commercial exploitation):

- Reselling or commercially distributing content: Estimated minimum damages of USD \$5,000 per incident, unless you demonstrate lower actual damages
- Reverse engineering software for commercial purposes: Estimated minimum damages of USD \$5,000 per incident
- Operating unauthorized signal/copy services: All profits derived plus estimated damages of USD \$2,500

MODERATE VIOLATIONS (unauthorized sharing):

- Unauthorized redistribution of content: Estimated minimum damages of USD \$1,500 per incident

- Sharing account access with third parties: Estimated minimum damages of USD \$500 per incident
- Soliciting or recruiting other members: Estimated minimum damages of USD \$500 per member contacted

MINOR VIOLATIONS (policy breaches):

- Advertising competing services: Estimated minimum damages of USD \$250 per incident
- Defamatory statements: Actual damages incurred plus reasonable legal costs

PAYMENT DISPUTES:

- Unjustified chargebacks: Administrative fee of USD \$50 plus original amount plus bank fees incurred

These estimated damages reflect our reasonable assessment of typical losses. You may demonstrate that actual damages were lower. We reserve the right to pursue actual damages if higher. All violations result in immediate account termination without refund.

10. NO FINANCIAL ADVICE

All products, including trading robots, Expert Advisors, educational content, performance data, and community discussions, are for INFORMATIONAL AND EDUCATIONAL PURPOSES ONLY.

Nothing constitutes financial advice, investment advice, trading recommendations, or personalized investment planning.

11. TRADING RISK

TRADING FOREX, CFDS, AND OTHER FINANCIAL INSTRUMENTS INVOLVES SUBSTANTIAL RISK OF LOSS AND IS NOT SUITABLE FOR ALL INVESTORS. YOU COULD LOSE SOME OR ALL OF YOUR INVESTED CAPITAL.

12. NO GUARANTEES

- Past performance does NOT guarantee future results
- Backtest results are historical and may not reflect live trading
- Live trading results may differ significantly from backtests
- No profit or specific results are guaranteed
- The typical purchaser does not make any money using this system

13. CFTC RULE 4.41 - HYPOTHETICAL PERFORMANCE

HYPOTHETICAL OR SIMULATED PERFORMANCE RESULTS HAVE CERTAIN LIMITATIONS. UNLIKE AN ACTUAL PERFORMANCE RECORD, SIMULATED RESULTS DO NOT REPRESENT ACTUAL TRADING. ALSO, SINCE THE TRADES HAVE NOT BEEN EXECUTED, THE RESULTS MAY HAVE UNDER-OR-OVER COMPENSATED FOR THE IMPACT, IF ANY, OF CERTAIN MARKET FACTORS, SUCH AS LACK OF LIQUIDITY.

SIMULATED TRADING PROGRAMS IN GENERAL ARE ALSO SUBJECT TO THE FACT THAT THEY ARE DESIGNED WITH THE BENEFIT OF HINDSIGHT. NO REPRESENTATION IS BEING MADE THAT ANY ACCOUNT WILL OR IS LIKELY TO ACHIEVE PROFIT OR LOSSES SIMILAR TO THOSE SHOWN.

14. FTC EARNINGS DISCLAIMER

In accordance with FTC guidelines (16 CFR Part 255):

Any income or earnings statements are estimates only. There is no guarantee that you will make money using our products. Results shown are NOT typical. Individual results will vary. The typical purchaser does not make any money using this system. We make no claims that you will earn any money whatsoever.

15. YOUR RESPONSIBILITY

- You are solely responsible for your trading decisions
- Conduct your own research before trading
- Only trade with money you can afford to lose
- Consider consulting a licensed financial advisor

16. SOFTWARE DISCLAIMER

Trading software and Expert Advisors are provided "AS IS" without warranty of any kind, express or implied. We are not responsible for:

- Technical failures or bugs
- Broker-related issues
- Internet connectivity problems
- Losses resulting from software use
- Slippage, spreads, or execution differences

17. REGULATORY NOTICE

JEREMY RICC LLC is NOT:

- A registered broker-dealer (SEC)
- A registered investment advisor (SEC/State)
- A Commodity Trading Advisor (CFTC/NFA)
- A licensed financial institution
- Regulated by SEC, CFTC, NFA, BaFin, FMA, FINMA, FCA, ASIC, or any other regulatory body

Our products do not constitute regulated financial services. We do not manage accounts or execute trades on your behalf.

18. LIMITATION OF LIABILITY

TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY LAW, JEREMY RICC LLC SHALL NOT BE LIABLE FOR ANY DIRECT, INDIRECT, INCIDENTAL, SPECIAL, CONSEQUENTIAL, OR PUNITIVE DAMAGES, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO TRADING LOSSES, LOST PROFITS, OR LOSS OF DATA.

OUR TOTAL LIABILITY SHALL NOT EXCEED THE AMOUNT YOU PAID FOR THE PRODUCT IN THE 12 MONTHS PRECEDING THE CLAIM.

19. INDEMNIFICATION

You agree to indemnify, defend, and hold harmless JEREMY RICC LLC, its officers, directors, employees, and agents from any claims, damages, losses, liabilities, costs, and expenses (including reasonable attorney's fees) arising from your use of the Products, violation of these Terms, or infringement of any third-party rights.

20. AFFILIATE DISCLOSURE

Some links may be affiliate links. We may receive compensation if you sign up with recommended brokers or services. This does not affect the price you pay.

21. GOVERNING LAW AND JURISDICTION

These Terms are governed by the laws of the State of Florida, United States of America. Any disputes shall be resolved exclusively in the state or federal courts located in Broward County, Florida.

For EU consumers: Mandatory consumer protection laws of your country of residence remain applicable

where required by law.

22. SEVERABILITY

If any provision of these Terms is held invalid, illegal, or unenforceable by a court of competent jurisdiction, such invalidity shall not affect the remaining provisions, which shall continue in full force and effect. The invalid provision shall be modified to the minimum extent necessary to make it valid and enforceable while preserving the parties' original intent.

23. NO WAIVER

Failure to enforce any provision of these Terms shall not constitute a waiver of that provision or any other provision. Any waiver must be in writing and signed by us to be effective.

24. ONLINE DISPUTE RESOLUTION (EU)

Pursuant to Art. 14(1) of Regulation (EU) No. 524/2013, the European Commission provides an Online Dispute Resolution (ODR) platform: <http://ec.europa.eu/consumers/odr/>

We are neither willing nor obliged to participate in dispute resolution proceedings before a consumer arbitration board.

25. CONTACT

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
E-Mail: contact@jeremyricc.de

26. AGREEMENT

BY PURCHASING, YOU ACKNOWLEDGE THAT YOU HAVE READ, UNDERSTOOD, AND AGREE TO THESE TERMS OF SERVICE AND RISK DISCLAIMER.

DEUTSCHE VERSION

ALLGEMEINE GESCHÄFTSBEDINGUNGEN & RISIKOHINWEIS

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
contact@jeremyricc.de

Last updated: December 2025

1. ANBIETER

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
E-Mail: contact@jeremyricc.de

Plattform betrieben über Whop Inc.

2. GELTUNGSBEREICH

Diese AGB gelten für alle über diese Plattform angebotenen digitalen Produkte und Dienstleistungen ("Produkte"), einschließlich aber nicht beschränkt auf:

- Trading-Software und Expert Advisors (EAs)
- Bildungsinhalte und E-Books
- Anleitungen und Tutorials
- Community- und Discord-Zugang
- Performance-Daten und Analysen
- Zukünftige digitale Produkte und Updates

3. DIGITALE INHALTE - SOFORTIGE BEREITSTELLUNG

Alle Produkte sind digitale Inhalte, die sofort nach dem Kauf bereitgestellt werden. Mit dem Kauf erklären Sie ausdrücklich:

- Ihre Zustimmung zur sofortigen Bereitstellung
- Ihre Kenntnis, dass die Leistung sofort nach Zahlung beginnt
- Ihr Verständnis, dass digitale Inhalte nicht zurückgegeben werden können
- Ihren Verzicht auf ein etwaiges Widerrufsrecht

4. WIDERRUFSRECHT - EU/EWR/SCHWEIZ

Gemäß EU-Verbraucherrechte-Richtlinie 2011/83/EU, Artikel 16(m) und der Digitale-Inhalte-Richtlinie (EU) 2019/770:

Das Widerrufsrecht besteht nicht bei Verträgen zur Lieferung von digitalen Inhalten, die nicht auf einem körperlichen Datenträger geliefert werden, wenn die Vertragserfüllung mit ausdrücklicher Zustimmung des Verbrauchers und dessen Kenntnis vom Verlust des Widerrufsrechts begonnen hat.

Für österreichische Kunden: Gemäß § 18 Abs. 1 Z 11 FAGG.

Für Schweizer Kunden: Das Schweizer Recht sieht kein gesetzliches Widerrufsrecht vor.

MIT DEM KAUF BESTÄTIGEN SIE, DASS ALLE BEDINGUNGEN ERFÜLLT SIND.

5. US-KUNDEN

Das US-Bundesrecht schreibt keine Rückerstattung für online gekaufte digitale Produkte vor. Die FTC Cooling-Off Rule gilt nicht für Online-Verkäufe. Alle Verkäufe sind endgültig.

6. MITGLIEDSCHAFT UND ZUGANG

Der Zugang zu Produkten wird nur während eines aktiven bezahlten Abonnements gewährt. Bei Kündigung oder Nichtzahlung wird der Zugang sofort ohne Rückerstattung für den aktuellen Abrechnungszeitraum widerrufen.

7. LIZENZ

Produkte werden lizenziert, nicht verkauft. Sie erhalten eine persönliche, nicht übertragbare, nicht-exklusive Lizenz zur Nutzung der Produkte für Ihre eigenen Zwecke nur während Ihres aktiven Abonnements.

VERBOTENE AKTIVITÄTEN:

- Weiterverbreitung, Weiterverkauf oder Teilen von Inhalten
- Teilen von Zugangsdaten oder Kontozugang
- Reverse Engineering oder Dekompilieren von Software
- Kommerzielle Unterlizenzierung
- Kopieren oder Reproduzieren von Materialien für Dritte
- Bildschirmaufnahmen oder Erfassen von Inhalten zur Weiterverbreitung

8. KÜNDIGUNG UND ZUGANGSENTZUG

WIR BEHALTEN UNS DAS RECHT VOR, IHREN ZUGANG UND IHRE MITGLIEDSCHAFT OHNE RÜCKERSTATTUNG SOFORT ZU BEENDEN AUS FOLGENDEN GRÜNDEN:

- Verstoß gegen diese AGB
- Teilen, Weiterverbreiten oder Weiterverkaufen von Inhalten
- Versuch, andere Mitglieder abzuwerben oder zu rekrutieren
- Werbung für konkurrierende Produkte oder Dienstleistungen
- Posten von Werbeinhalten oder Spam
- Diffamierende, schädliche oder rechtlich fragwürdige Äußerungen
- Belästigung von Mitarbeitern oder anderen Mitgliedern
- Jedes Verhalten, das der Community schadet
- Betrügerische Aktivitäten oder Zahlungsrückbuchungen

Die Kündigung liegt in unserem alleinigen Ermessen und ist endgültig. Für gekündigte Konten erfolgt keine Rückerstattung.

9. SCHADENSERSATZ UND RECHTSFOLGEN

Zusätzlich zur sofortigen Kündigung und Zugangssperre können Verstöße zu Schadensersatzansprüchen führen:

SCHWERE VERSTÖSSE (vorsätzliche kommerzielle Nutzung):

- Weiterverkauf oder kommerzielle Verbreitung: Geschätzter Mindestschaden von 5.000 USD pro Vorfall, sofern Sie keinen geringeren Schaden nachweisen
- Reverse Engineering zu kommerziellen Zwecken: Geschätzter Mindestschaden von 5.000 USD pro Vorfall
- Betrieb nicht autorisierter Signal-/Kopierdienste: Alle erzielten Gewinne plus geschätzter Schaden

von 2.500 USD

MITTLERE VERSTÖSSE (unbefugtes Teilen):

- Unbefugte Weiterverbreitung von Inhalten: Geschätzter Mindestschaden von 1.500 USD pro Vorfall
- Teilen des Kontozugangs mit Dritten: Geschätzter Mindestschaden von 500 USD pro Vorfall
- Abwerben anderer Mitglieder: Geschätzter Mindestschaden von 500 USD pro kontaktiertem Mitglied

LEICHTE VERSTÖSSE (Richtlinienverstöße):

- Werbung für konkurrierende Dienste: Geschätzter Mindestschaden von 250 USD pro Vorfall
- Diffamierende Aussagen: Tatsächlich entstandener Schaden plus angemessene Rechtskosten

ZAHLUNGSSTREITIGKEITEN:

- Unberechtigte Rückbuchungen: Bearbeitungsgebühr von 50 USD plus Originalbetrag plus entstandene Bankgebühren

Diese geschätzten Schadensersatzbeträge spiegeln unsere angemessene Einschätzung typischer Verluste wider. Sie können nachweisen, dass der tatsächliche Schaden geringer war. Wir behalten uns vor, höheren tatsächlichen Schaden geltend zu machen. Alle Verstöße führen zur sofortigen Kontokündigung ohne Rückerstattung.

10. KEINE FINANZBERATUNG

Alle Produkte, einschließlich Trading-Roboter, Expert Advisors, Bildungsinhalte, Performance-Daten und Community-Diskussionen, dienen ausschließlich INFORMATIONS- UND BILDUNGSZWECKEN.

Nichts stellt Finanzberatung, Anlageberatung, Handelsempfehlungen oder personalisierte Anlageplanung dar.

11. HANDELSRISIKO

DER HANDEL MIT FOREX, CFDS UND ANDEREN FINANZINSTRUMENTEN BIRGT EIN ERHEBLICHES VERLUSTRISIKO UND IST NICHT FÜR ALLE ANLEGER GEEIGNET. SIE KÖNNTEN EINEN TEIL ODER IHR GESAMTES INVESTIERTES KAPITAL VERLIEREN.

12. KEINE GARANTIE

- Vergangene Ergebnisse garantieren KEINE zukünftigen Gewinne
- Backtest-Ergebnisse sind historisch und spiegeln möglicherweise nicht den Live-Handel wider
- Live-Trading-Ergebnisse können erheblich von Backtests abweichen
- Es werden keine Gewinne oder bestimmte Ergebnisse garantiert
- Der typische Käufer verdient mit diesem System kein Geld

13. CFTC REGEL 4.41 - HYPOTHETISCHE PERFORMANCE

HYPOTHETISCHE ODER SIMULIERTE PERFORMANCE-ERGEBNISSE HABEN BESTIMMTE EINSCHRÄNKUNGEN. IM GEGENSATZ ZU EINEM TATSÄCHLICHEN PERFORMANCE-RECORD STELLEN SIMULIERTE ERGEBNISSE KEINEN TATSÄCHLICHEN HANDEL DAR. DA DIE TRADES NICHT AUSGEFÜHRT WURDEN, KÖNNEN DIE ERGEBNISSE DIE AUSWIRKUNGEN BESTIMMTER MARKTFAKTOREN WIE MANGELNDE LIQUIDITÄT UNTER- ODER ÜBERKOMPENSIERT HABEN.

SIMULIERTE HANDELSPROGRAMME SIND GENERELL AUCH DER TATSACHE UNTERWORFEN, DASS SIE MIT DEM VORTEIL DER RÜCKSCHAU ENTWICKELT WURDEN. ES WIRD KEINE ZUSICHERUNG GEMACHT, DASS EIN KONTO ÄHNLICHE GEWINNE ODER VERLUSTE WIE DIE GEZEIGTEN ERZIELEN WIRD.

14. FTC EINKOMMENSCHAFTUNGSAUSSCHLUSS

Gemäß FTC-Richtlinien (16 CFR Teil 255):

Alle Einkommens- oder Gewinnaussagen sind nur Schätzungen. Es gibt keine Garantie, dass Sie mit unseren Produkten Geld verdienen werden. Gezeigte Ergebnisse sind NICHT typisch. Individuelle Ergebnisse variieren. Der typische Käufer verdient mit diesem System kein Geld.

15. IHRE VERANTWORTUNG

- Sie sind allein für Ihre Handelsentscheidungen verantwortlich
- Führen Sie Ihre eigene Recherche durch, bevor Sie handeln
- Handeln Sie nur mit Geld, dessen Verlust Sie verkraften können
- Erwägen Sie die Beratung durch einen lizenzierten Finanzberater

16. SOFTWARE-HAFTUNGSAUSSCHLUSS

Trading-Software und Expert Advisors werden "WIE BESEHEN" ohne jegliche Garantie bereitgestellt. Wir sind nicht verantwortlich für:

- Technische Fehler oder Bugs
- Broker-bezogene Probleme
- Internetverbindungsprobleme
- Verluste durch Softwarenutzung
- Slippage, Spreads oder Ausführungsunterschiede

17. REGULATORISCHER HINWEIS

JEREMY RICC LLC ist NICHT:

- Ein registrierter Broker-Dealer (SEC)
- Ein registrierter Anlageberater (SEC/State)
- Ein Commodity Trading Advisor (CFTC/NFA)
- Ein lizenziertes Finanzinstitut
- Reguliert durch SEC, CFTC, NFA, BaFin, FMA, FINMA, FCA, ASIC oder andere Aufsichtsbehörden

Unsere Produkte stellen keine regulierten Finanzdienstleistungen dar. Wir verwalten keine Konten und führen keine Trades in Ihrem Namen aus.

18. HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG

SOWEIT GESETZLICH ZULÄSSIG, HAFTET JEREMY RICC LLC NICHT FÜR DIREKTE, INDIREKTE, ZUFÄLLIGE, BESONDERE, FOLGE- ODER STRAFSCHÄDEN, EINSCHLIEßLICH ABER NICHT BESCHRÄNKT AUF HANDELSVERLUSTE, ENTGANGENE GEWINNE ODER DATENVERLUST.

UNSERE GESAMTHAFTUNG ÜBERSTEIGT NICHT DEN BETRAG, DEN SIE IN DEN 12 MONATEN VOR DEM ANSPRUCH FÜR DAS PRODUKT GEZAHLT HABEN.

19. FREISTELLUNG

Sie verpflichten sich, JEREMY RICC LLC, ihre leitenden Angestellten, Direktoren, Mitarbeiter und Vertreter von allen Ansprüchen, Schäden, Verlusten, Verbindlichkeiten, Kosten und Ausgaben (einschließlich angemessener Anwaltsgebühren) freizustellen, die sich aus Ihrer Nutzung der Produkte, einem Verstoß gegen diese Bedingungen oder einer Verletzung von Rechten Dritter ergeben.

20. AFFILIATE-OFFENLEGUNG

Einige Links können Affiliate-Links sein. Wir erhalten möglicherweise eine Vergütung, wenn Sie sich bei empfohlenen Brokern oder Diensten anmelden. Dies beeinflusst nicht den Preis, den Sie zahlen.

21. ANWENDBARES RECHT UND GERICHTSSTAND

Diese Bedingungen unterliegen den Gesetzen des Staates Florida, USA. Alle Streitigkeiten werden ausschließlich vor den Staats- oder Bundesgerichten in Broward County, Florida, beigelegt.

Für EU-Verbraucher: Zwingende Verbraucherschutzgesetze Ihres Wohnsitzlandes bleiben anwendbar,

soweit gesetzlich vorgeschrieben.

22. SALVATORISCHE KLAUSEL

Sollte eine Bestimmung dieser AGB von einem zuständigen Gericht für ungültig, rechtswidrig oder nicht durchsetzbar gehalten werden, berührt diese Ungültigkeit nicht die übrigen Bestimmungen, die weiterhin in vollem Umfang gültig bleiben. Die ungültige Bestimmung wird im minimal erforderlichen Umfang geändert, um sie gültig und durchsetzbar zu machen, wobei die ursprüngliche Absicht der Parteien gewahrt bleibt.

23. KEIN VERZICHT

Das Unterlassen der Durchsetzung einer Bestimmung dieser AGB stellt keinen Verzicht auf diese oder eine andere Bestimmung dar. Ein Verzicht muss schriftlich erfolgen und von uns unterzeichnet sein, um wirksam zu sein.

24. ONLINE-STREITBEILEGUNG (EU)

Gemäß Art. 14 Abs. 1 der Verordnung (EU) Nr. 524/2013 stellt die Europäische Kommission eine Plattform zur Online-Streitbeilegung (OS) bereit: <http://ec.europa.eu/consumers/odr/>

Wir sind nicht bereit und nicht verpflichtet, an Streitbeilegungsverfahren vor einer Verbraucherschlichtungsstelle teilzunehmen.

25. KONTAKT

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
E-Mail: contact@jeremyricc.de

26. ZUSTIMMUNG

MIT DEM KAUF BESTÄTIGEN SIE, DASS SIE DIESE ALLGEMEINEN GESCHÄFTSBEDINGUNGEN UND DEN RISIKOHINWEIS GELESEN, VERSTANDEN UND AKZEPTIERT HABEN.